



FREDERICK RICHTER, LL.M.



Frederick Richter, LL.M., ist seit ihrer Gründung 2013 Vorstand der Stiftung Datenschutz. Zuvor war er Referent für Netzpolitik im Deutschen Bundestag und Datenschutzbeauftragter eines Wirtschaftsverbandes. Frederick Richter studierte Rechtswissenschaften an der Universität Hamburg und erwarb einen Masterabschluss im IT-Recht an den Universitäten Wien und Hannover.

Er ist Mitglied des Beirates **Digitalstrategie Deutschland** der Bundesregierung, des Beirats der **Plattform Privatheit** und des Praxisbeirates der Fachzeitschrift **Recht der Datenverarbeitung** (RDV), sowie ständiger Autor der Fachzeitschrift **Privacy in Germany** (PinG).



Frederick Richter, LL.M., has been the Chairman of the Data Protection Foundation since it was founded in 2013. Prior to this, he was and digital policy advisor in the German Bundestag and data protection officer for a trade association. Frederick Richter studied law at the University of Hamburg and earned a master's degree in IT law at the Universities of Vienna and Hanover.

He is a member of the Federal Government's Digital Strategy Germany Advisory Board, the Advisory Board of the **Privacy Platform** and the Practical Advisory Board of the specialist journal **Recht der Datenverarbeitung** (RDV), as well as a permanent author of the specialist journal **Privacy in Germany** (PinG).